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   Z Á P I S 
             o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                       č. 10/19 
              ze dne 21. 11. 2019 

 

 

Ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín konaného v prostorech městské radnice v Novém 

Kníně byl pořízen audio záznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude uveřejněn na 

webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1. Zahájení 

2.  Volba ověřovatelů zápisu. 

3.  Schválení programu. 

4.  Slib nového zastupitele. 

5.  Schválení rozpočtového provizoria. 

6.  Rozpočtové opatření č. 3/2019. 

7.  Schválení přijetí dotace ze Středočeského kraje a příslušné smlouvy. 

8.  Schválení spolufinancování pořízení automobilové cisterny. 

9.  Schválení nákladů na havárii školních budov a smlouvy o její odstranění. 

10.  Schválení založení svazku obcí. 

11.  Schválení smluv na podání žádosti, výběrové řízení a administraci realizace akcí ze   

Střed. obnovy venkova. 

12.  Schválení dodatků č. 1 – 4 se společností Dokas Dobříš. 

13.  Projednání informace o kabinách SK. 

14.  Projednání zápisu z jednání finančního výboru. 

15.  Záměr prodeje pozemků část p.č. 1048/2 v k.ú. Libčice. 

16.  Schválení smlouvy o smlouvě budoucí Sudovice. 

17.  Diskuse. 

18.  Závěr. 

 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 

d) jména určených ověřovatelů zápisu 
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e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 

i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audio záznam. Tento zápis podléhá podpisu dvou 

ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného zástupce města. Přijatá oficiální usnesení 

jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města schválena. V zápise jsou však uvedena všechna 

usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která schválena nebyla. 

 
1. Zahájení 
 

Zasedání zahájil starosta města Ing. Tomáš Havlíček v 19:02 hodin. Přítomno 9 Zastupitelů 

města Nový Knín. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Omluveni jsou tito zastupitelé, paní 

Ing. Michálková, pan Ing. Lukeš, Ph.D., pan Provazník, pan Zach. Pan Ing. Hrubý se 

omluvil z úvodu zasedání a dostavil se v 19:22 hodin. Hostem zasedání byl pan Ing. Nergl, 

jako zástupce autorského dozoru v rámci rekonstrukce budov ZŠ Nový Knín. 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu  
 
Více k danému tématu v první části audio záznamu v čase 00:24. 
 
Zastupitelé zvolili ověřovateli zápisu pány Josefa Kolku a Ing. Václava Járku. 
 

U S N E S E N Í   č. 1 - 10/2019 - ZM 
Zastupitelstvo města  Nový Knín 
v o l í. 
ověřovatele zápisu: pány Ing. Václava Járku a Josefa Kolku. 
 
  

Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 1 (zdržel se) – návrh byl schválen 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Zdržel se 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
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Ing. Polák  -  Pro návrh 
 

 
3. Schválení programu 
 

Podrobná diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 1:53 
 

Starosta navrhl změnu programu zasedání zastupitelstva, a to v těchto bodech: 

a) doplnění programu o projednání dvou věcných břemen týkající se zřízení služebnosti ve 

prospěch ČEZ Distribuce, a.s. 

b) doplnění bodu týkající se schválení finančního daru manželům Brejchovým v rámci 

pomoci po přívalových deštích 1.9. 2019. 

c) přesunutí bodu programu č. 9 Schválení nákladů na havárii školních budov a smlouvy o její 

odstranění za bod č.3 Schválení programu.  

U S N E S E N Í   č. 2 - 10 /2019 – ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
doplněný program zasedání. 
 

 
Hlasování – 9 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
 

 

 
4.  Slib nového zastupitele 

 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 1:28. 
 
Jelikož nebyl na zasedání přítomen nový zastupitel pan Michal Rambousek, nemohlo dojít ke 
složení slibu nového zastupitele a tím pádem také nedošlo k hlasování a tvorbě daného 
usnesení. Zastupitelé, především pan starosta, se k danému bodu krátce vyjádřil již na začátku 
zasedání. 
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Předsunutý bod 
 
9. Schválení nákladů na havárii školních budov a smlouvy o její odstranění 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 03:55. 
 
Starosta uvedl informace a okolnosti současného stavu rekonstrukce obou budov základní 
školy, kde došlo k navýšení nákladů k odstranění havarijního stavu stropů a dalším nuceným 
pracím. Dále uvedl, že rekonstrukce se měla týkat posledního patra. Nicméně po odstranění 
historických nánosů a materiálů v půdních prostorách školy bylo zjištěno, že stropy v obou 
budovách školy jsou ve velmi špatném stavu. Na základě tohoto zjištění byl v obou budovách 
vyhlášen havarijní stav a byla nutná oprava obou stropů v těchto budovách. Pokud by se takto 
nepostupovalo, uvedl starosta, nemohla by dále rekonstrukce pokračovat a nebyla by tudíž 
možnost čerpání prostředků na tuto stavbu v rámci dotace (celkem cca 13 500 000,- Kč). Dále 
starosta uvedl, že výsledné náklady na tyto vícepráce nebyly předem známé. Došlo k částečné 
rekonstrukci tříd ve vyšší budově (z důvodu časového tlaku) a kompletní rekonstrukci tříd 
v menší budově základní školy. V současné době jsou rekonstrukce téměř dokončeny. 
 
Následně se k dané záležitosti vyjádřil hlavní projektant stavby a zástupce autorského dozoru 
pan Ing. Nergl. Uvedl detaily a časové souslednosti stavby, které byly zdokumentovány 
v důvodové zprávě. Více informací v audiozáznamu.  

 
U S N E S E N Í   č. 3 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
b y l o    s e z n á m e n o  

s výší nákladů na odstranění havarijního stavu stropů v budovách školy ve výši 

6 270 315,61,- Kč vč. DPH  

a   p o v ě ř u j e 

starostu k uzavření smlouvy, popřípadě smluvního dodatku se společností 

INVESSALES, spol. s r.o., IČ: 62957678 na odstranění této havárie. Návrh vzorového 

obsahu smlouvy, popřípadě dodatku smlouvy a položkový rozpočet, je nedílnou 

součástí tohoto usnesení. 
 
 
Na zasedání zastupitelstva se dostavil pan Ing. Hrubý v 19:22 hodin. 
 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
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5.  Schválení rozpočtového provizoria. 

 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 35:28.  

 

Vzhledem k blížícímu se konci roku, je nutné přijmout rozpočtové provizorium do doby 

schválení rozpočtu na rok 2020.  

Základní informace ohledně schvalování rozpočtového provizoria uvedl starosta města a 

doplnila účetní města paní Ing. Bláhová.  

Z diskuse zastupitelů vyplynulo, že rozpočet na rok 2020 se bude schvalovat co nejdříve po 

novém roce. Zazněl názor, že v případě nutnosti je reálná možnost svolat mimořádné zasedání 

zastupitelstva ještě před koncem roku 2019. 
 
         U S N E S E N Í   č. 4 - 10/2019-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
rozpočtové provizorium až do doby schválení rozpočtu na rok 2020 následovně: v období 
rozpočtového provizoria územní samosprávný celek hradí pouze výdaje na činnosti 
spojené s výkonem státní správy, závazky vyplývající z uzavřených smluv, příspěvky na 
provoz zřízeným organizacím a nejnutnější výdaje na zabezpečení běžného provozu 
úřadu a samotného fungování územního celku. 

 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 
 

 
6. Rozpočtové opatření č. 3/2019. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 40:35. 
 
K tomuto bodu se vyjádřila účetní města.  
Uvedla, že příjmy se navyšují o přijaté dotace v celkové výši 1 504 080,- Kč. 
Výdaje se navyšují v těchto paragrafech: 
Škola 1 279 080,- Kč. 
Obnova kulturních památek 75 000,- Kč. 
Ochrana obyvatelstva – povodně 116 000,- Kč. 
Zpracování zpravodaje 80 000,- Kč. 
TKO 600 000,- Kč. 
Navýšení výdajů je dorovnáno z neinvestiční rezervy – 524 394, 05,- Kč a z investiční rezervy 
– 121 605, 95,- Kč. 
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U S N E S E N Í   č. 5 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
rozpočtovou změnu 3/2019. Rozpis jednotlivých položek je nedílnou součástí tohoto 
usnesení. 

 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 
 

 

7. Schválení přijetí dotace ze Středočeského kraje a příslušné smlouvy. 

 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 46:09. 
 
Starosta uvedl, že jde o víceméně o formální záležitost. Ta se týká schválení přijetí dotace ze 
Středočeského kraje a příslušné smlouvy zastupitelstvem, jelikož poskytovatel dotace 
následující znění usnesení a samotné schválení má v podmínkách pro poskytnutí dotace. 
 

U S N E S E N Í   č. 6 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
přijetí dotace ve výši 1 000 000,- Kč z prostředků Středočeského Kraje z Fondu 
dobrovolných hasičů a složek IZS  
a   p o v ě ř u j e  
starostu města podpisem příslušné smlouvy.  

 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
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Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 

 

8. Schválení spolufinancování pořízení automobilové cisterny. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 47:42.  

 

Tento bod se týká stejné problematiky spojené s přijetím dotace na pořízení cisternové 

automobilové stříkačky s tím, že je třeba schválit dofinancování pořízení tohoto vozu 

z prostředků města. 
 

U S N E S E N Í   č. 7 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
dofinancování úhrady Cisternové automobilové stříkačky z prostředků města. 

 
 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 

 
10. Schválení založení svazku obcí. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena v první části audio záznamu v čase 48:55.  

 

Starosta podal informace k dalšímu bodu. O této záležitosti v minulosti již proběhla 

komunikace na zasedání rady města. Jde o záležitost provozování vodohospodářské 

infrastruktury, kterou provozuje město na základě přijmutí dotace od SFŽP (Státní fond 

životního prostředí) v současné době samostatně. Podmínkou SFŽP bylo samostatné 

provozování vod. infrastruktury. Starosta uvedl, že je nově také jiná možnost tohoto provozu, 

a to tak, že by byl založen dobrovolný svazek obcí, kterým bude prostřednictvím VHS Dobříš 

infrastruktura provozována. Do tohoto svazku by patřily tyto obce – Rybníky, Obořiště, Nový 

Knín, Chotilsko a Rosovice. Tyto obce čerpaly dotace od SFŽP. 
K tomu bylo nutné, aby město Dobříš, které je zřizovatelem VHS Dobříš, schválilo tuto 
možnost na zasedání svého zastupitelstva a zároveň schválilo převod symbolického 1 % 
majetku VHS Dobříš na případně vzniklý dobrovolný svazek obcí, k čemuž došlo na konci 
října 2019. Proto až nyní bylo reálné zařadit tento bod na toto zasedání. Dle slov starosty, 
SFŽP s návrhem vzniku a daného provozu tohoto spolku souhlasí. Starosta dodal, že SFŽP se 
již vyjadřoval k smlouvám mezi Městem Nový Knín a VHS Dobříš a jeho podmínky jsou 
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velice přísné. Založením tohoto svazku by se podmínky SFŽP v rámci spolupráce s VHS 
Dobříš zmírnily. Každá samostatná obec by uzavírala vlastní smlouvu s VHS Dobříš. Město 
Dobříš tedy nebude diktovat žádné podmínky a tvorbu cen.  
Pan Járka se vyjádřil, že je nutné znát včas podmínky provozu vodohospodářské 
infrastruktury v tomto režimu, aby se město nemuselo podřizovat a nebylo natlačeno do 
nevýhodné pozice. 
Pan Hrubý se vyjádřil, že nejsou známy žádné podmínky, role obcí a VHS, kdo role určí, 
finance a má se schválit záměr založení svazku. Dodal, že všichni podle něj mají schvalovací 
proces za sebou, ale neznají podmínky.  
Z této komunikace mezi zastupiteli vzešlo, že nejdříve jde o schválení záměru založení 
svazku a následně dojde k jednání o podmínkách této záležitosti. Pan Hrubý dodal, že by bylo 
vhodné, aby město obdrželo konkrétní vyjádření SFŽP, kde by byly dány podmínky SFŽP 
vůči Městu Nový Knín, resp. kde by SFŽP vyslovilo souhlas s využitím tohoto režimu 
provozu konkrétně pro Město Nový Knín. Starosta odpověděl, že s tímto souhlasí a dodal, že 
v Brně a okolí podobný svazek existuje. Pan Hrubý dodal, že by bylo příhodné, aby měl 
založený svazek pro své obyvatele výhodnější podmínky v rámci plateb za vodné a stočné. Na 
toto téma proběhla také debata mezi zastupiteli, která zahrnula také debatu ohledně 
nepřipojených občanů na vod. infrastrukturu, především na městskou kanalizaci a s tím 
související prostředky, které tito občané oproti řádně připojeným ušetří. Následně proběhla 
ještě debata ohledně případného navýšení zdrojů vody, kde je mnoho překážek. 
Následně proběhla ještě komunikace ohledně znění usnesení týkající se tohoto bodu. 

  

U S N E S E N Í   č. 8 - 10/2019-ZM 

Zastupitelstvo města Nový Knín 

s c h v a l u j e  
záměr založení dobrovolného svazku obcí „Dobrovolný svazek obcí POKOCÁBÍ“ za 
účelem provozování vodohospodářské infrastruktury prostřednictvím VHS Dobří, spol. 
s. r. o. 
a   p o v ě ř u j e  

starostu města k jednání o založení tohoto svazku, k přípravě návrhu smlouvy a stanov, 

a tyto dokumenty následně předložit ke schválení zastupitelstvu 
a   d á l e    p o v ě ř u j e  

starostu města k vyžádání písemného vyjádření SFŽP k dané záležitosti. 
 
 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
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11. Schválení smluv na podání žádosti, výběrové řízení a administraci realizace akcí ze   
Střed. obnovy venkova. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve druhé části audio záznamu v čase 15:45. 
 
Starosta uvedl, že v rámci možnosti čerpání dotace pro obce do dvou tisíc občanů z fondu 
krajského úřadu, bylo fondem doporučeno předložit žádosti k čerpání této dotace. Bylo 
dohodnuto, že tyto prostředky by byly využity na dvě akce. Jedna z nich je na opravu 
komunikace V Jalovčinách a druhá na bezbariérový přístup do zdravotního střediska 
prostřednictvím výtahu. Fond si, dle slov starosty, stanovil přísné podmínky včetně velkého 
výběrového řízení a vším, co s tím souvisí. Město může, dle slov starosty, čerpat částku 
2 000 000,- Kč s 20 % spoluúčastí. Proběhla diskuse o případné vyšší spoluúčasti města, se 
kterou by se mělo v rozpočtu již předem počítat. Vše, dle slov starosty, závisí na 
vysoutěžených cenách.  
 

U S N E S E N Í   č. 9 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

smlouvy o zabezpečení přípravy žádosti o dotaci na akce „Bezbariérovost zdravotního 

střediska“ a Rekonstrukce místní komunikace V Jalovčinách, Nový Knín“, zabezpečení 

výběrových řízení na dodavatele, administraci dotace a stavební dozor po dobu 

realizace. 
 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 
 

 
12. Schválení dodatků č. 1 – 4 se společností Dokas Dobříš. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve druhé části audio záznamu v čase 21:25. 
 
Starosta uvedl, že jde o dlouholetý rest a na jednání rady proběhla komunikace, zda by nebylo 
výhodné udělat nové výběrové řízení na dodavatele svozu TKO a srazit ceny ještě níže. Dodal, 
že v tuto chvíli již město musí schválit dodatky pro odvoz TKO na další rok. Řekl, že je ale 
pozitivní, že ceny zůstaly stejné jako minulý rok. Pan Járka doplnil, že by stál o to, jestli by se 
v případě nového výběrového řízení mohl stanovit termín, pro lepší kontrolu. 
Pan Hrubý odpověděl, že není podle něj důvod měnit zavedeného dodavatele. Je pro to, aby se 
postupovalo stejně jako v případě svazku obcí prostřednictvím VHS Dobříš. Dokas je podle něj 
také společnost zřizovaná Městem Dobříš a také uvažuje o založení určitého svazku obcí. Může 



10 
 

se stát, že novým výběrovým řízením dojde k podstatnému navýšení ceny. Podle slov pana 
Hrubého je cesta spojit úsilí a udělat svazek obcí v rámci TKO pod Dokasem Dobříš. Dle jeho 
slov se to v horizontu pěti až deseti let vyplatí. Podle pana Chmelíka se nemusí dělat výběrové 
řízení, ale minimálně určitý způsob průzkumu trhu. Podle pana Hrubého, se může také stát, že 
pokud by obce od Dokasu odešly, může to do budoucna Dokas oslabit a nebude lehké se ke 
spolupráci vrátit. Dodal, že spousta věcí souvisí s rokem 2024, kdy se mění způsob skládkování.  
Pan Chmelík řekl, že průzkum trhu město nic stát nebude, jde o peníze občanů.  
Pan Járka dodal, že je nutné vidět ceny jinde, dle jeho slov má nyní Město Nový Knín ceny 
výhodné, ale může se povést najít i lepší. Pan Hrubý odpověděl, že Dokas nezdražuje a je dobrý 
partner, stejně jako VHS Dobříš.  
Pan Járka debatu uzavřel s tím, že by bylo dobré na tuto záležitost myslet a včas ji případně 
řešit. 
 

U S N E S E N Í   č. 10 - 10 /2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

dodatky č. 1 – 4 ke smlouvě o dílo č. 601306 se společností DOKAS Dobříš, s.r.o. IČ 

25144251 na rok 2020.  
 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 
 

 
13. Projednání informace o kabinách SK. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve druhé části audio záznamu v čase 31:42. 
 
Starosta podal informace k dalšímu bodu.  Byl osloven bývalým předsedou SK Nový Knín 
panem Matějíčkem ohledně stavu kabin, které využívá SK Nový Knín a které jsou v majetku 
TJ Sokol Nový Knín a jejich převodu na Město Nový Knín. K této věci byla sepsána 
důvodová zpráva. Starosta za sebe uvedl, že v souvislosti s náklady na rekonstrukci školy a 
dalšími investicemi, které město čekají v příštím roce, navrhuje se s touto záležitostí seznámit 
a vzít na vědomí. Obává se, že prostředky na rekonstrukci v příštím roce nebudou. 
Pan Hrubý řekl, že proběhla jednání mezi Sokolem, SK Nový Knín a městem. Zde se řešil 
společný postup města především se Sokolem ve vztahu k jedinému venkovnímu hřišti ve 
městě. Došlo ke geometrickému zaměření. Došlo k dohodě, že Sokol na valné hromadě 
doporučí převod pozemku s kabinami na město. Následně se daná věc předloží radě města 
k projednání. Toto, dle slov pana Hrubého, proběhlo. Dodal, že SK Nový Knín není 
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účastníkem této transakce. Pan Matějíček vypracoval zprávu, která popisuje minulý a 
současný stav kabin.  
Pan Hrubý požádal o schválení záměru převodu tohoto majetku do majetku Města Nový Knín 
s tím, že by například v příštím roce mohlo dojít k převodu samotnému. 
Dodal, že tato záležitost souvisí a má návaznost také na základní školu a měl na toto téma 
rozhovor s panem ředitelem ZŠ Nový Knín. Následně dodal, že schválení záměru je jen 
jedním z mnoha kroků, které by museli zástupci Sokola Nový Knín udělat, aby k převodu 
došlo. Řekl, že SK Nový Knín není schopen stav kabin a opravy s tím spojené samostatně 
zvládnout a že takovým to způsobem funguje většina podobně velkých fotbalových klubů. 
K tomuto se vyjádřil pan starosta, který řekl, že došlo k nepochopení. Dle jeho slov, se město 
zavázalo s pomocí v provizorních opravách kabin, na kterých se pro SK Nový Knín podílelo.  
Dodal, že převzetí odpovědnosti za majetek, který je v dezolátním stavu a v příštím roce se 
jistě opravovat nemůže, není rozhodně rozumné. 
Pan Chmelík dodal, že nevidí důvod, proč převádět tento majetek do majetku města a 
poukázal na fungování Sokola Nový Knín, který spoustu věcí vyřešil sám a město mu bylo 
také nápomocno. Dále nabídl variantu, která souvisí s historickým vlastněním kabin právě SK 
Nový Knín s tím, že by se majetek SK Nový Knín znovu „vrátil“ a město by bylo SK Nový 
Knín nápomocno, jako je to v případě Sokola. Do debaty se vložil také pan Kůr, který řekl, že 
je pro zvýšení podpory fotbalu v Novém Kníně. Ale nepřijde mu rozumné, aby město bylo 
třetím vlastníkem pozemků či staveb u hřiště (dále soukromý vlastník a Sokol Nový Knín). 
Dodal, že zde není pozemkově oficiální přístup k případnému majetku města. Následně dodal, 
že může být také problém s čerpáním dotací v souvislosti s kabinami, když městu nepatří 
hřiště, přístupová cesta atd. Pan Hrubý odpověděl znovu, že jde pouze o záměr a že bez 
pomoci města se může stát, že fotbal v Novém Kníně skončí. Dodal, že v případě sokolovny 
byl také schválený záměr převodu do majetku města. Starosta uvedl, že to bylo především 
z toho důvodu, aby sokolovna nespadla do majetku Sokolské župy. Pan Kůr dodal, že v této 
lokalitě může být také problém se záplavovou oblastí.  
Pan Hrubý formuloval protinávrh, který byl následně schválen. Pan Járka uzavřel debatu 
s tím, že daný bod podpořil, ale je v tomto případě pro zlepšení komunikace a pokud by se 
našla varianta, že by bylo snazší získat dotaci pro SK Nový Knín na opravu kabin, stálo by za 
uvážení, zda by nebylo nejlepší převést tento majetek do vlastnictví SK Nový Knín. Pan 
Hrubý je pro to, aby se jakákoli schůzka zorganizovala. 
 

U S N E S E N Í   č. 11 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e  

záměr převodu fotbalových kabin u hřiště včetně pozemku v majetku TJ Sokol Nový 

Knín do majetku Města Nový Knín. 
 
Hlasování – 9 / 0 / 1 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Zdržel se 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
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Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 

 
14. Projednání zápisu z jednání finančního výboru. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve třetí části audio záznamu v čase 23:55. 
 
Starosta uvedl, že z důvodu neúčasti paní předsedkyně finančního výboru Ing. Michálkové je 
pro to, tento bod odložit na další zasedání zastupitelstva.  
 

U S N E S E N Í   č. 12 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
o d k l á d á 

          projednání zápisu finančního výboru na příští zasedání zastupitelstva města. 
 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 
 

 
15. Záměr prodeje pozemků část p.č. 1048/2 v k.ú. Libčice. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve třetí části audio záznamu v čase 25:05. 
 
Starosta uvedl informace k danému bodu. Ve stručnosti jde o předzahrádku u Jarošů 
v Libčicích, kde v minulosti došlo k dohodě mezi dvěma rodinami a tehdejším národním 
výborem o směně pozemků. Toto nebylo oficiálně realizováno, pouze fakticky. Posléze došlo 
k tomu, že jedna z rodin si na základě dohody přistavěla část domu na pozemku Jarošových a 
Jarošovi si připlotili předzahrádku na městském pozemku. Jde tedy o narovnání tohoto vztahu 
formou odkoupení předzahrádky v majetku města. Zpracovává se geometrické zaměření. 
Stavební komise toto odkoupení odsouhlasila.  
 

 
U S N E S E N Í   č. 13 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

záměr prodeje části pozemku p.č. 1048/2 v k.ú. Libčice. 
 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 
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Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 

 
16. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí Sudovice. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve třetí části audio záznamu v čase 27:16. 

 

Starosta uvedl, že jde o přípojku v Sudovické ulici na pozemku města. 
 

U S N E S E N Í   č. 14 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. 
IV-12-6025476/VB/1 kNN p.č. 592/15 v k.ú. Sudovice ve prospěch ČEZ Distribuce, a.s., 
IČ 24729035.  

 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 

 

Doplněný bod č.1 

 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve třetí části audio záznamu v čase 28:27. 

 

Na zasedání rady města ihned po povodni z 1.9. 2019 bylo dohodnuto, že nejvíce postižené 

rodině touto povodní, bude odsouhlasen finanční dar ve výši 30 000,- Kč. Finanční dary nad 

20 000,- Kč musí schválit zastupitelstvo města. 
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U S N E S E N Í   č. 15 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
finanční dar manželům Danušce a Aloisovi Brejchovým ve výši 30.000,- Kč po bleskové 
povodni 1. září 2019.  

 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 

 

Doplněný bod č.2 

 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve třetí části audio záznamu v čase 29:49. 

 

Starosta řekl, že jde o věc již po realizaci stavby. Jde o pozemek pod čerpací stanicí, kde se 

v rámci připojení stavby překopávala komunikace a výkopy byly vedeny částečně přes 

pozemek města. 

 
U S N E S E N Í   č. 16 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IP-12-6013768/1 kNN p.č. 436 v k.ú. 
Starý Knín ve prospěch ČEZ Distribuce, a.s., IČ 24729035.  

 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
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Doplněný bod č.3 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve třetí části audio záznamu v čase 31:09. 
 
Starosta uvedl, že tento bod souvisí s trafo stanicí v Jateční ulici, kde probíhala realizace 
přípojek k této trafo stanici přes pozemek města. 

 
U S N E S E N Í   č. 17 - 10/2019-ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 

         smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IP-12-6011232/1 kNN č. ev. 027       

         v k.ú. Nový Knín ve prospěch ČEZ Distribuce, a.s., IČ 24729035. 

 
Hlasování – 10 / 0 / 0 – návrh byl schválen 

 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka      -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
Chmelík  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Douša   -  Pro návrh 
Ing. Járka  -  Pro návrh 
Ing. Polák  -  Pro návrh 
Ing. Hrubý  -  Pro návrh 
 
 

 

17. Diskuse. 
 

Diskuse k tomuto bodu je uvedena ve třetí části audio záznamu v čase 32:30. 
 
Diskuse zastupitelů 
 
Pan Kůr by chtěl na základě občanů, kteří ho vyzvali, otevřít diskusi týkající se současné 
situace parkování a nebezpečné dopravy na náměstí Jiřího z Poděbrad. Chtěl by situaci vyřešit 
nějakým provizorním řešením, které by bylo možné realizovat v co nejkratší době. Dle jeho 
slov přibývá automobilů, které parkují v horní části náměstí pod školou. Do toho se zde 
otáčejí a couvají autobusy. Mezitím se pohybují děti ze školy. Dodal, že je zřízená provizorní 
zastávka autobusů pod kašnou, což není dobré řešení. Je pro provizorní vybudování 
parkoviště pro automobily na místě bývalého „dřeváku“. A také připravit dopravní značení na 
vrchní části náměstí, které by mohla následně řešit městská policie. Dodal, že situace je 
neúnosná a trvá velmi dlouho. Je pro to, označit náměstí provizorně tak, aby bylo jasné, kde je 
místo pro autobusy, aby nedocházelo k tomu, že na místě, kde se otáčejí nebo couvají, stála 
zaparkovaná auta. 
 
Starosta odpověděl, že v průběhu pěti let došlo k projednání několika variant řešení situace na 
náměstí, ale každá vždy na něco bohužel narazila. Vždy zde byly zájmy autodopravce, občanů 
či dopravního orgánu. Souhlasí s panem Kůrem. 
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Pan Chmelík navrhl na toto téma udělat širší diskusi, kterou by sám svolal. 
 
Pan Hrubý je také pro udělat konkrétní schůzku na toto téma za účasti zástupců stavební 
komise, zastupitelů.  
 
Pan Járka dodal, že jsou jasně dané priority, okolo nichž se diskuse točí. Je pro to, udělat 
provizorní řešení, ale dodal, že je nutné také přesně vědět, co a jak chceme a cíleně v delším 
časovém horizontu na těchto věcech pracovat.  
 
Starosta dodal, že by k jednání přizval také zástupce městské policie. 
 
Dále proběhla debata ohledně vodorovného dopravního značení, starosta slíbil, že kontaktuje 
dopravní orgán v této záležitosti. 
Následně proběhla debata o termínu schůzky a toho, kdo by se jí měl účastnit.  
 
Dále také proběhla debata ohledně průjezdu zemědělské techniky městem. Pan Kolka se 
zeptal, zda by nebylo možné omezit průjezd traktorů a podobných vozů městem na základě 
dopravních značek. Například na základě váhových limitů apod. Starosta odpověděl, že 
zemědělská technika má ze zákona výjimku. Následně proběhla debata o možnostech, jak 
průjezd zemědělské techniky z města vymístit. Pan Járka dodal, že jedno z řešení by mohlo 
být využít nákresy štol pod náměstím, zda projíždějící technikou nemůže dojít k destrukci 
vozovky atd. 
 
 
Diskuse občanů 
 
Pan Hlávka požádal o to, zda by se podklady pro zastupitelstvo zveřejňovaly na městském 
webu.  
Starosta odpověděl, že jde o způsob z hlediska GDPR. Věc prověří u pověřence města v této 
záležitosti. 
Pan Hrubý odpověděl, že jde o dobrý nápad. Například na Dobříši jsou podklady 
anonymizované. 
 
Pan Svoboda se zeptal, proč město musí platit obyvatelům finanční dary v rámci následků 
povodně. Proč tyto prostředky nevyžadovat od zemědělské společnosti, která povodeň 
způsobila.  
Starosta odpověděl, že je taková záležitost by trvala bezmála půl roku a občané potřebovali 
pomoc hned. Město na toto má právo a chtělo ho využít k pomoci svým občanům. 
Pan Svoboda dodal, že by zemědělská společnost měla újmy dodatečně doplatit. Řekl, že 
způsob chování společnosti je špatný a dojde k stejnému problému v budoucnu. 
Starosta odpověděl, že věc se řeší s Ministerstvem zemědělství. 
 
Dále pan Svoboda dodal a obrátil se na pana Hrubého, že val u Kocáby vedle hřiště je špatně 
realizovaný a v případě povodně ublíží obyvatelům na druhém břehu.  
Pan Hrubý odpověděl, že toto je otázka na Povodí Vltavy, která toto realizovala, dále zde 
prořezávala stromy. Zeď u hřiště je na místě historicky. 
Pan Svoboda dodal, že je třeba koryto prohloubit. Pan starosta řekl, že tento podnět byl 
Povodí Vltavy poslán, na základě podnětu občanů. 
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18.  Závěr 
 
Zasedání zastupitelstva č. 10/19 bylo ukončeno ve 22:17 hodin. 

  
     
    Výsledky hlasování 

                   ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   
                                                           ze dne 21. 11. 2019 

Usnesení 

č. 1-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    8                               Proti:  0                   Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 2-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    9                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 3-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 4-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 5-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 6-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 7-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 8-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 9-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 10-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 
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Usnesení 

č. 11-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:    9                               Proti:  0                   Zdržel se: 1 

Usnesení 

č. 12-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 13-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 14-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 15-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 16-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 17-10/2019-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen 

Pro:  10                               Proti:  0                   Zdržel se: 0 

 
 
V Novém Kníně dne 21. 11. 2019  
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 
Ověřovatelé zápisu: 

Josef Kolka                                           ___________________________  

Ing. Václav Járka                                  ___________________________ 

Starosta města: 

Ing. Tomáš Havlíček                       ___________________________ 

                                          
 

 
 
 

 




